
PRoToKoŁ NR xlll
z sesji Rady Miejskiej

w Małomicach

dnia 10 wześnia 2007r'



PRoToKÓŁ
Z XIIISESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICAcH
z dnia 10 września2007r .

XITT sesja Rady Miejskiej odbyla się w sali posiędzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęla się o godz!nie |3,'. '

Na stan l5 radnych w sesji uczęstniczyło 12 radnych.
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokofu.

w sesji uczestniczy|i: Pad Małgorzata sendęcka Burmishz Małomic' Pan Wincenty
Chłostowski Sekretarz Gminy. Pani Batbara Kurowska skarbnik Gminy, Pan Ańur
Feliński Kierownik Miejskiego ZakIadu Gospodalki Komunalnej' przewodniczący
organów NYkonawczych jednostek pomocniczych. radni.

Do pkt I

Otwarcie sesii.

Przewodniczący Rnd)) Miejskiej radny Jacek Polak dokonał otwalcia XIII
sesji Rady Miejskiej w Małomicach.

Powitał wszystkich zaproszonych gości: Panią Małgorzatę Sendecką Burmistrza
Małomic, Pana wincentego chłostowskiego seketarza Gminy, Panią Barbarę
Kurowską Skarbnika Gminy. Pana Altura Felińskiego Kierownika Miejskiego Zakładu
Gospodarki Komunalnej' przewodniczących organów wykonawczych jednostek
pomocniczych, gospodarzy sesji Panie i Panów Radnych (lista zaproszonych gości
stanowi załącznik do protokolu).

Przewodnicząc! Rady Miejskiej oświadczył. że na stan l5 radnych w sesji
uczestnicry 12 radnych. radny Jan Cichanowicz nieobecny usprawiedliwiony, radny
Jacęk Grzelak nieobecny usprawiedliwiony' Michał Przysiężny nieobecny
usprawiedliwiony. zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i
Dostanowień.



Do rrkt 2

Przedstswienie porzad ku obrad.

Przewod|,iczący Ruly Miejskiej rudny Jącek Polak przedstauĄł proponowany
porządek obrad xlII sesji (w załączeniu do protokolu).
Poprosił o zgłaszanie propozycji i uu'ag do proponowanego porządku obrad'

jałmlslrz wnioskowała o wpro\ładzenie lv pkt. 7 porzqdku obrad projektu uchwały
w splawie przekazania śłotlków tinansowyeh dla Wojewódzkiego Fuhduszrr
Wsparcia Policji w kolęjności przed projektem uchwały w sprawie zmian budżefu
gminy na 2007rok.

Pruewodniczący Rn.Iy Miejskiej pod'dał pod głosowanie zgłoszony wniosek'

Głosowanie: za - 12 radnych. przeciw _ 0 radnych. wstrz)'mało się _ 0 radnych

Prxewodnic6ący Rady Miejskiej oświadczył. że wniosek został przyjęty.

Przevodxicząc), Rod! Miejskiej wnioskował o wykreśleńe z proponowalego porządku
obrad sesji Pkt,8 InJornacja z prac Rody Powiatu Żagańskiego, ponieważ Radni
powiatu nie uczestnicząw obradach sesji.

Przevodnic1ący Rady Miejskiej podd'a| pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowaniel za - l2 radnych. przeciw - 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Przevo.lnicząc, Ra.ly Miejskiej ośw|ad.zy|. że wniosek został przyjęty.

Przewo.IniczącJ} Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek oblad sesji
z naniesioną zmianą i poddał go pod glosowanie'

Głosowanie: za _ l2 radnych. przeciw - 0 radnych' wstrzymało 5ię _ 0 radnych

Pąewodniczący Rotly Miejskiej oświadczyl. że porządek z naliesioną zmianą
został przyjęty (w załączeniu do protokofu).

Do pkt 3

Przviecie nrotokołu z X] sesii, którr odbvła sie ]lczerwcq 2007roku, XII sesii
z dnia 10 lipca 2007roku,

Przewodnicząc)/ Rady Miejskiej poinformował. że komisja sprawdzająca
protokół w składzie: Radna Arura Halasiuk. Radna Stefania Małycha. Radny Romarr
Marciniak zapoznała się z protokołem z xI sesji Rady Miejskjej z dnia ll czerwca
2007 roku nie wniosła uwag.
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Przewodniczący Rad)' Miejskiej podda| pod glosowanie przyjęcie protokołu
z XI sesji Rady Miejskiej z dnia I I czerwca 2007 roku.

Głosowanie: za _ 12 radnych' przeciw - 0 radnych. wstrzymało się - 0 radnych

Przewodnicząc, Rady Miejskiej oświadczył' źe protokół z xl sesji został
przyjęty'

P|zewodniczący Rady Miekkiej poinformował' że komisja sprawdzająca
protokół w składzie: Radny Krzysaof Parvelec, Radny Michał Przysiężny' Radny
Iczysztof sakuta zapoznała się z protokołcm z XIl sesji Rady Miejskiej z dnia 10 lipca
2007 loku nie wniosła uwag.

Prcewodniczący Rady Miejskiej podda| pod głosowalie przyjęcie protokołu
z Xll sesji Rady Miejskiej z dnia l0 lipca 2007 roku

Głosovanie: za - l2 radnych. przeciw - 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Przewodniczący RąĄ, Miejskiej oświądczył, że plotokół z xII sesji został
przyjęty-

Do pkt 4

Informacia Burmistza z okresu miedrysesyinego i soruwozdanie z
wvkonania uchwgł.

Przewo.lnicząc! Rgdy Miejskiej udzie|i| glosu Pani Burmistrz Małomic.

Burmistfz pŻedstawiła informację z okresu międzysesyjnego za okes lipiec, sierpień
2007r. oraz sprawozdanie z wykonania uch\ł'ał (w załączeniu do protokolu).

Przewodniczący Rą.Iy Miejskiej poprosi| o zgłaszanie pytan stwierdzając, że nie
ma pytań przeszędł do kolejnego punltu porządku obrad sesji'

Do pkt 5

I nformacia Przewodniczącego Radv Mieis kiei w o kresie miedzvsesvinvm,
Przewodniczacvch Komisi i Radv Mieiskiei.

Pr7elłoclniclący Rotly Miejskiej ptzedstawi]t informację z realizowanych zadań
za okes od 10 lipca 2007 r.do 09.09.2007r., j.n.:

W okresie międzysesyjnym. który przypadał na okles wakacji' odmalowano
biuro przewodniczącego Rady i salę posiedzeń.

1 ' W dniu l4 sierpnia 2007 roku wiceprzewodniczący Rady Radny KJzysztof sakuta 
"



uczestniczył w zorganizowalym prz'ez|)rząd Miejski i Kolo Związku Kombalantów
w Malomicach obchodów .'Dnia Jubi]ata..'

2 ' W dniu j l sieĘnia 2007 roku Przewodniczący Rady uczestniczył w wspólnym
posiedzeniu Komisji Budżefu. Gospodarki i Spraw Społecznyclri Komisji
Rewizyjnej.

3' ]V dniu 7 utześnia ]007 roku z p' Burmistfz uczestniczyl w ulocrystości Jubilatów
)U lecla pozycia małżeńskiego z wfęczeniem meda]i Plez}.denta RP. Medale
wręczono ó parom z terenu gminy
Malomrce.

4. W dniu 9 września 2007 roku Przewodniczący Rady reprezentował Radę nadoż}.nkach wiejskiclr we wsi Chich1' i Janowiec oraz w feitynie charyIarywnym
o'rganizowan)nr przez Społeczn1 KomiIet Budowy Para fi alnego bśrod ka ńulturclno-wycnowawc7ego przy kościeIe u Vclomicach.

5' w czasje cotygodniowych dyżurów odbierał korespondenc.je i przygotowFvał
materiały na dzisiejszą sesję'

l:::*.1,:,n,:, !^,^:isji ,Rewizyjnej radna Alina Benedyk oświadczyła' że k<rmts.]a wonIu j l sIerpnia 2007r. odb14a uspóIne posiedzenie z Komis ją Budzetir, GosporJarki
l.Jpmw 5poleczn)ch'opInio$ała projckt1 uchwal. klóre przedsta\Ąial|e i podejmowane
sq na dzlsteJszeJ sesji. ponadro w posiedzeniu komisji ucresrniclyli pani lwona pasik
przewodnicząca Rady Rodziców Zespołu Szkół w Małomicach, która poinformowała, ooecyą| rodzicow dot' konieczności zakupu szafek do szkoły' W posiedzeniu
uczestniczył Pan Henryk Stanicki Prezes koła Polskiego Związku WiJkarstiegopoinformował o problemach dot' zarybiania na zalewie.

,::,!:: 
:,!".:o:iczącego. Kott|isji Bullżetu, Gospodarki i Spralł Spotecztlychladno J,etanin Molychd oś\viadcz]'ła. że komisja odbyła jedno wspótne posiedzenie zI.omrĘą Ke\\|zyjną w dniu 3l sierpnia 2007 roku opiniowała projekty uchwał. któIepżedstawiane i podejmowane są na dzjsiejszej sesii'

-.' !,:".od,i,1',"', Ro.dy Miejskiej pop|o:,ił o zglcszanie pyan stwierdzając. Że njema pytan pżeszed| do koIejnego punlu porzadku obrad sesji '

Do Dkt ó

Przevodaicząc)l Rady Miejskiej poprosi| o zgłaszanie interpelacji i zapyań.

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców w Malomicach poprosił, aby W porządku
ses1i tł pkt.6 dopisac , ,Przewodniczącego Sanoąątlu Mieszioicó,p Malinic,i

P;zewodniczący Samonądu Mieszkańców Jan Rzyski
Zapytał' jak załatrviono sprawę zabezpieczenia barakowozu dta KP Traper chichy-Janowie.



Prue wod u ic zący R atly M iej s kiej

l . Zapytał' jakie działania podjęto rv celu qvjaśnienia przyczyny śniecia ryb w zalewie
dzierżavionym przez Polski Związek Wędkarski.

2. Zap1.tał. czy p.Burmistrz planuje otwarcie ul. Konopnickiej.

3' zapyIa:ł'. co dzieje się w sprawie zagospodarowania pomieszczeń po .'betoniarni.. i
kto obecnieje użytkuje i zajaką kwotę-

Ra.lny Roman Marcini.tk

Poplosił o wyjaśnienie sprawy przeprowadzanego obecnie pomiaru geodezyjnego we
wsi Lubiechórv (brak dojazdu do pól)'

Soltys Henry-k Dhtgosz

Poplosił o zorganizowanie spotkania p' Burmistrz z sołtysami w sprawie budżętu na
2008 rok.

soltys Ei'a Ci ućł,,a ńską

L

2.

Poprosiła o informacje. najakim etapie sĄprace zwięane z budowąkominków
na salach wiejskich.

Wnioskowała o zabezpieczenie t|ucznia na drogi gminne położone we wsi
Lubiechów'

wnioskowała o wskazanie granicy działki przylegającej do świetlicy wiejskiej
tak, by możliwę było zakończenie budowy ogrodzenia p]acu zabaw'

Do pkl 7

Podiecie uchwał w sprgwie:

wvraż'enia zgodv ng udzielenie honifikgtv od opłatv z tvtułu
Drzeksztatcenia Drawd \użytkowania wieczvsteeo w Drowo ||,ł sności
nieruchomości przeznaczonei na cele mieszktniowe, oołożonei w
M, ul. H. Sienkiewi IO Nr 735 o
D owJ i erzc h n i 7 6 8 ft,.. b ed qcei w użv l ko'|, an i u w i e czy stym,

Pfzewodniczący Rdtly Miejskiej poprosil o mówienie projektu
uchwały Sckretarza'

.sełłe.orz poinformował. żę na połączonym posiedzeniu obu komisji Rady był
omawiany projekt uch*'ały w sprawie wyrażęnia zgody na udzielenie bonifikaty od
opłaty z gtufu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości przeznaczonej na cele mieszkaniowe, położonej w Ma.łomicach przy
u]' H' Sienkiewicza 10 działka Nr 735 o powierzchni 768m]. będącej w



uż]Ąkowaniu wieczystym (w załączenitD' Na podstawie art.68 ust'l pkt l ustawy z
dnia 2l sierpnia l997roku o gospodalce nieruchomościami (tekstjednolity Dz' U z
2004 roku NI 261. poz. f603 ze zm.) w zu.iązku z ań. 4 ust 2 usta\\y f dńa 29
lipca 2005r' o przeksŹałceniu prax'a użytkolvania wieczystego w prau.o własności
nieruchomości ( Dz' U' Nr 175' poz.l459). oraz zarządzenia Nr 43/2007
Burmistrza Małomic z dnia 27 sierpnia 2001t' Zgodni'e z ustawą Rada
każdorazowo na wniosek p' Burmistrz rozstrzygnąć będzie musiała o rłysokości
bonifikaty' w zwięktl z w/w przepisami prawa zastosowano udzielenie 80%
bonifikaty od oplaty z tytułu przekształcania prawa użytkowania wieczystego w
prau'o rvłasności nieruchonrości zabudowanej na cele mieszkaniowe położonej w
Małonricach przy ul. H' sienkiewicza l0 działki Nr 735 o porł'. 768m. ' Pęy
zastosowaniu boninkat} do zapIaty pozoŚaje kwota 348,40zł.

Pruewod,|iczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie uwag do projektu
uchwaly w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z t},tułu
przekształceria plawa uż}1ko\Ą'ania wieczystego w pmwo własności nieruchomości
przeznaczone) na ce]e nieszkaniowe. położonej w Małomicach pŻy ul. H.
Sienkiewicza l0 dfiałka Nr 735 o port'ierzchni 768m'' będącej w użytkowaniu
wieczystym. stwierdzając, że nie ma uwag. poddał go pod głosowanie w tręści
przedsta\łionej.

Głosowanie: za _ 12 radnych. przeciu,. 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Pr7evodnic7ący Rady Miejskiej oświad'czył. że uchwała została podjęta

wvrażeni zpodv na udzielenie bonifikatv od opłatv z tyl,.Iu
Drzeksztgłceni Drgi'l, użvtkowania v)ieczvstego w prau)o |łłgsności
nieruchomości orzeznaczonei na cele mieszkaniowe, położonei w
Malomicuch ul. iki 14 tlziałkg Nr 449 o Dowierzchni 937

,bedqcei h) użvtkowuniu wieczvstw

Przeworlniczqcy Rndy Mieplrlel poprosił o mówienie projekt uchwały
Seketarza.

sekretąfz ornów ! projekt uchwał}' rv sprarvie \łllażenia zgody na udzielenie
bonifikaty od opłaty z t}'tułu przekształcenia prawa uż)'tkowania wieczystego w
prawo własności nierLlchomości przeznaczonej na cele mieszkanioue. polożonej w
Malomicach przy ul. Mateiki l4 działka Nr 449 o J'owierzchni s]7 m'. będącej w
uŹ}.tkowaniu wieczystym _ bonifikata w}.niesie 900/0. co stanowi do zapłaty kwotę
368' l 0zl'(lv załączeniu do protokofu ).

Pąepodnicząc! Rad! Miejskiej poPtosi| o zgłaszanie uwag do projektu uchwały
stwierdzając. że nie nra uwag poddał go pod glosowanie w treści przedstawionej'

Głosowanie: za _ 12 radnych. pżeciw - 0 radnych. wstrzymało się 0 radnych

Przewo.lniczący Rąd), Miejskiej oświadczy|. że uchwała została podjęta.



Wvrażenio zgodv no udzielenie bonifikątv od oplatv z t,tułu
orzeksztotcenia ortw( użytkowania wieczvstego w prawo włgsności
nieruchomości orzeznlczonei nl cele mieszkaniowe. nołożonei w-
Małomicqch orzv ul. Leśna 3a działka Nt 40 o oowierzchni 1l66m'
bedace i w użyt kowan i u wieczvsttl m.

Pfzepo.l,|icząc!- Ra.lr Miejskiej poprosil o mówienie projektu
uchwały sekretarza'

Sekteląłz omówtł plojekt uchwały w sprawie wyraŹenia fgody na udzielenie
bonifikaty od opłaty z tytufu przekształcenia prawa uż}.tkowania więczystego w
prawo wlcsności nienlcho|ności przeznaczonej na cele mieszkaniowę. Położonej w
Ma|omicach prz1 ul' l 'cśna la dfiałka Nr 40 o powierzchni Ilo6m. będącej u
uż}tkowaniu \^,'icczystym' bonifikata wyniesie 9070. co stano\ł'i do zapłaty kwotę
221,,90zł '(sł załączertitr do protokołu)'

PĘe|vodnicząc! Rdd! Miekkiej poprosił o zgłaszanie urvag do projektu uchwały
stwierdzajas. że nie ma urvag poddał go pod głosowanie w treści przedstawionej.

Głosolvanie: za 12 radnych. przeciw _ 0 radnych' wstrzymało się _ 0 radnych

Pnewodnicząc! Rady Miejskiej ośuiad'c?y|. żę uchwala zostala podjęla

okreśIenia wvsokości stawek potlatku od nieruchomości i zwolnień od
teeo ood ku dlg Gminy Małomice

Płzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie pĄektrt uchwały p-
Skarbnik.

Skarbnik omawiając projekt uchwały w sprawie okeślenia wysokości stawek podatku
od nieruchomości i zwolnień od 1ego podatku d|a gminy Małomice poinformowała. że
pŻedłożony plojekt uch\?ły rv swojej konstrukcji nie odbiega od obowiązującej
uchwały Finansów 2007 roku. Uwzględniono jedynie waost stawek o wskaznik
wzrostu cen detalicznych towarów i usług konsumpcyjnych w okesie trzech
pielwszych kwańałów roku. w któryn stawki uległy podwyższeniu. co daje podstawę
do ich podwyzszenia przez Radę Gminy
Zaproponort'ane stawki \ł' kazdej poz1,cji są ńzsze od górnych stawek. a ich wzrosl
w stosunku do slawęk za rok 2007 wynika z przyjętego wskaźnika j%o (w załączeniu do
protokolu).

Prrywodniclący Rady Miejskiej poptosił o zgłaszanie uwag do projektu
uchu'ały'

Radny Kł4lsztof Kolton w ,1 i o s k o w o I: o zwolnienie z podatku od nieruchomości
właścicieli przydomowych oczyszczalni ścieków. którzy nie mająmożliwości
podłączęnia się do sieci Miejskicj.



Zwfócił uwagę, że na terenie wiejskim sąjuż takie ocfyszczalnie' Zwolnienie takie
pozwoliloby zmobilizować mieszkańców wsi do budowy przydomowych oczyszcza|ni.

Sekretarz wjaśnil' że przydomowe oczyszcza\nię ścieków są wyłączone z
opodatkowania podatkięm od nieruchomości, ponieważ nie są częścią integralną
budynków mieszka|nych.

Radł,y KĘysztof Koltoh Wcofał w,liosek.

Burmislfz. pomimo, że wniosek został wycofany. poprosiła Przewodniczącego Rady
Miejskiej o ogłoszenie przerwy' aby upewnić się. czy oczyszczalnte przydomowe
zwolnione sąz podatku od nieruchomoścl'

Ptzewo.Inicząc! Rady Miejskiej og|osił ptzelwę w obradach sesji, po przerwie wznowił
dalszy przebieg obrad.

sekretąfz zaptoPot|ował' aby podjąć uchwałę w formie proponowanej' a jeŹeli by się
okazało, ż.e prfydomowe oczyszczalnie podlegają iednak opodatkowaniu, to na
najb|iższą sesję przygotowana by była uchwała zwa|niająca uf}'tkowników
p(zydomo\\'Jch oczyszczalni ścieków z podatku od nieruchomości'

Przewodniczący Rad! Miejskiej s*vierdzając. że nie ma uwag poddał go
pod głosowanie w treści przedstawjonej'

Głosowanie: za _ l2 radnych. przeciw - 0 radnych. wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|. że uchwała została podjęta'

Utlzielenia pomocv finansowei dlg noh,ialu żagańskiego

Przewo.lniczący Rgdy Miejskiej ldzie|ił głosu p' Burmistrz

Burmis|fz poinforĄorł'ała' że dnia 3 września 2007 roku wpłynęło pismo od
starosty Powiatu iagańskiego określające dokładnie.jakie koszty gmina powinna
ponieść w sprawie punktu komunikacji w szprotawie łącznie f kosŹami
wykonania przyłącza 1 oprzyrządowania jak również bieiącym rocznym
utrzymaniem - projekty dwóch umów: l ' Umowa pokrycie kosztów uruchomienia
w Szprotawie |tlii Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Żaganiu. 2,
Umowa pomocy finansowej na pokrycie rocznych kosztów utrzymania łączy
intemetowych filii Wydziału Komunikaoji starostwa Powiatowego w Żaganiu.
Burmistrz odczytała treść pisma i uchwal (w załączeniu do protokołu) informując,
że jest to dokumentacja do podjęcia uchwały, która dotyczy pomocy finansortej
Powiatowi Zagańskiemu na fuŃcjonowanie filii Wydziału Komunikac3r
Starostwa Powiatowego w Zaganiu.

Przewodniczący R%tly Mle7stĘ poprosił o dyskusję.

Radna ste|ąnii MaĘcha zasugetowała Radzie, aby nię wyruała zgody na
podjęcie uchwały' poniewaz mieszkancy Małomic muszą ponosić koszty dojazdu



do szplotawy' jak Żagania. Natomiast jest za uruchomieniem filii inspektoratu
zub w bzorolawre luo zaaamu,

Płzewodniczący samorządu Mieszkąńców Jan R4łski poparł propozycje
zgłoszone przez Radną Stefanię Małychę'

soh|s Ro,nnn szmi.lt wpowiedzia| się w sprawie uruchomienia filii w
szprotawie Wydziału Komunikacji starostwa Powiatowego w Zaganiu' że gmina
może pańycypować jednorafowo w kosztach jej uruchomienia'

Radn1, Hg,1,I{ j,1,c4yrisłi w1powiedział się' że jest za utworzeniem punkfu, a
nie jest za jego utzymaniem.

Przevodnicząc)l Rady Miejskiej pŻedstawil projękt uchwały w splawle
udzielenia pomocy finanso\Ą.ej dla powiatu żaganskiego.

Przewo.Ił'iczący Rady Miejskiej stwieńzająą że nie ma uwag poddał go
pod głosowanie w tlęści przedstawionej

Głosowanie: za 0 radnych. przeciw. l2 ladnych. wstrzymało się _ 0 mdnych

Przewo.Inicząc! Ra.l)' Miejskiej oświadczył' że uchwała nie została podjęta.

Zaliczenia uI. Kościuszki, ul. Jana Pawłg II, ul, Chrobrego
ul. Pruszkowska do kategołii dróe Gminnvch.

Płęwodnicxący Rad), Miejskiej przedsta\łił Uchwałę Nr 1|1/200,7 zavądi'
Powiatu Żagńskiego z dnia 4 września 2007 roku w sprawie wyrazenia opinii w
sprawie propozycji za|iczenia &óg powiatowych do kategorii dróg gminnych (w
załączeniu do protokołu)'

Blł,'lisfz poprosiła o wprowadzenie w projekcie uchwały Rady w sl, zapisu sl
uchwały Zarządu Powiatu Żagańskiego określającego odcinki:
- ul. Chrobrego o długości _ km 0+000 do l+540
- ul. Kościuszki o długości km 3+280 do kn 4+65 |
- u]. Jana Pawła II o długości km 2+655 do km 3+280
. ul' Pruszkowska o długości km 1+855 dokm2+655 do kategoriidróg gmimych.
Poprosiła Radę o pozy'tywne zaopiniowanie projektu uchwały.

Przewodniczący Rad, Miejskiej poprosił o zgłaszanie uwag i p}'tań do projektu
uchwały W sprawie zaliczenia u|' Kościuszki, u|' Jana Pawła lI, ul. Cbrobrego ul.
Pruszkowska do kategorii dróg gminnych. stwieldzając' że nie ma uwag ip},tań poddał
plojekt uchwały z naniesioną poprawką pod głosowanie (w załączeniu do protokołu).

Głosowanie: za _ l2 radnych, przeciw . 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Ptzewodniczący Ratly Miejskiej oświad'czy|. że uchwała została podjęta'



złnieniaiqca uchwałe w sDrawie zgsgd gospodałowania
nier uchomościami stanou)iącvmi wlasność Gminv Małomice:

Pfzewodnicząc! Ra.tr Miejskiej poprosił o omórvienie projektu uchwały p.
Burmistz.

BurmistĘ omówiła projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie
zasad gospodarowania nieruchonrościami stanowiącymi własność Gminy
Malomice informu.iąc. że dotyczy ona zasad sprzedaŻy lokali o przeznaczenlu
innym niż mieszkalne' Zmianą objęto s l0 pkt l's 1l pkt l i pL1 2 uchwały Nr
XXVII/163/2005 Rady Miejskiej w Malomicach z dnia l8 marca 2005 roku w
sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy
Małomice'
ołówna zmiana polega na tym. że w przypadku zbywania lokali o pŻeznaczeniu
innym niż mieszkalne osobon fizycznym lub prawnym pierwszeństwo w ich
nabyciu przysluguje dotychczasow},m najemcom, dziężawcom d'odają''lub
osobom d1,spott1jąay i,ulym qrtulem prdw,tył,r do lok.lli''.
Zmiana ta podyktowana była tym. że zgłoszony został ustny wniosek przez osobę
fizyczną. która wyraziła chęć ltykupu rt,całości Restauracji ',l.Ialinka'. (sala góma,
dolna' kuchnia' przybudówka z przeznaczeniem na magazyny)' ostatecznie decyzja
o Wykupie w/w zostanie podjęta po otrzymaniu operatu szacunkowego.
wykonanego przez Ęcczoznawcę majątkowego'
Komisja w składzie: Małgorzata Sendecka Bumlistrz Małomic, wincenty
Chlostowski Sekretarz. Eugeniusz Barylak Kierownik Referatu Rozwoju
Gospodarczego. Artur Fe|iński Kierownik l\4iejskięgo zakładu Gospodarki
Komunalnej dokonała lustracji obieknr stwieldzając. że stan techniczn)' obiektujest
bańzo z|1,. Burmistrz wyjaśniła. że z|econo wycenę ,.Halinki''. która będzie
określać waltość lokalu.

Płzelłodniczący Slmotzątlu Mieszkańców Jan Rzyski proponował, aby zbyć tą
nicruchomość ze względu na wysokie koszty remontu obiektu' aby obiekt pozostał
rt' Gminie należałoby w1'konać rviele prac remontouych jak np' remont dachu' w
roku ubiegłym w1'konano wstępny kosaorys dotyczący remontu dachu. który
opiewał na około ó8.7O0zlory.ch'

Radni pytali. czy rnożl'iwe jest zobowiązanie przyszłego nabywcy lokalu
użytko\łego w tym przypadku ,.Halinki ,. do zachowania profilu działalności tj'
gasronomlcznel.

Burmistn wyjaśniła. iz w przypadku nabycia lokalu prcez dotychczasowego
uŹ1tkownika możliwe będzie skorzystanie przez niego z możliwości nabycia lokalu
na raq i wledy do czasu spłaty ostatniej raty zmiana sposobu użlko$'ania loka|u
wymagać będzie zgody Urzędu Miejskiego.

Plzewodniczący Rotly Miejskiej zada! zap}tanie. czy zasadne by było' aby w $ l
pkt1 dopisać .'okes uż).tkowania lokalu''.

sekretarz pop|osi| o odłożenie głosowania do czasu przeirna|izowania treści
obowiązującej uchwały Nr xxvll/l63/2005 Rady Miejskiej z dnia l8 marca 2005
roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność
Gminv Małomice'
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Drzekazania śrotlków |ingnso|9ych dla,yoiey,ódzkiego Funduszu
llsparcia Policii:

Ptzewod,,iczqcy Rady Miejskiej poprosił skarbnik o omówienie projektu
uchwały'

skańnik omów|ła projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych
dla Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji informując' że dnia 26 lipca 2007
roku wpłynęło pismo Komendy Powiatowej Policji w Zaganiu z prośbą o
rozważęnie możliwości wsPalcia darowizną celową przeznaczoną na zakup paliwa.
W projekcie proponuje się kwotę 800 zł' która zostanie plzę?naczona na z'ak]l!
paliwa. ( w załączęniu do protokołu).

Przepodniczący Rady Miejskiej poprosil o zgłaszanie uwag i p'tali do
projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla
Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji'

Radny Henryk BałuczJ'isłi zgłosił sprzeciw w sprawie dofinansowania Policji'

Ptzewo.Inicząc! Słmorządu Mieszkańców Jdn Rąlski zapytał, czy pźekŹlzane
środki zostaną przekazane dla posterunku Policji rł.Małomicach, czy na inny cel'
Zaproponował wprowadzić zapis''Posterunek Policji w Małomicaclr''.

Pnewodniczący Rady Miejskiej zaproponował uszczególowić w $ | zapis
,, dla PosteruŃu Policji w Małomicach''

skańnik \vyjaśn1ła. i.e środki zostaną przekazane dla Komcndy Powiatowej Policji
w 4aganlu,

Pruewodnicząc! Rd.ty Miejskiej przedsta\Ą,ił projekt uchwały w sprawle
przekazaaia środków finansowych dla wojewódzkiego Funduszu wsparcla
Policji.

PąewodniczącJJ Rady Miejskiej srvierdzając' że nię ma uwag poddał go
pod giosouanie w treśc i przedstawio ncj '

Głosowanie: za - 8 radnych' przeciw _ 1 radny. wstrzymało się 3 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadęzyl że uchwała została podjęta.

c.d. zmienigiaca uchwałe w sprawie zasfld gospodarowgnia
nieruchomościami stanowiqcvmi własł'ość Gminv Matomice:

Pą'ewodnicaący Rądy Miejskiej poprosił Sekretarza o wyjaśnienie projektu
uchwałv'
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Sektetatz *yjaśnit. że obęcnie obowiązująca uchwała nie uzależnia skoŹystania przez
posiadacza z prawa pierwszeństwa nabycia lokalu od czasu jego posiadania. W
przypadku zakuptr lokali uż}'tkowych dotychczasowemu posiadaczowi nie przysługuje
bonifikata lv cenie nabycia t}4ułu uŻ}tkowania i cena sprzedaży nie może być niższa od
ceny oszacowania przel rzeczoznawcę majątkowego'

Radny KĘł,sztoJ Kołtoł zapyał. ilu najemców lokali użytkowych skorzystało w okresie
ostatnich dwóch lat z możliwości kupna |okalu przez siebie dzierżawionego.

Kiercwnik Miejrkiego Zakladu Gospodałki Komunalnej poinformołał, że z kupna
lokalLr sLorzysrala jedna osoba (apteka).

Przewodnicząc)' Rady Miejskiej w n i o s k o tr,,a lo wprowadzenie do projektrr
uchwały w ! 1 pkt'l zapisu uzaleŻniającego możliwość skożystania Z plawa
pielwszeństwa nabycia,, nie mniej niż 3 la,ą,'.

Prze|,odh iczqcy R.lrI! M iejskiej podda| pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowanie: za _ 5 radnych, przecirt'- 4 radnych' wstrzymało się 3 radnych

Ptzepodniczący Rady Miejskiej oświadcz!ł. Źe wniosek został plzyjęty.

Pfteh,o.1nicząq) Rgdy Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały z
naniesioną zmianą

Głosowanie: za.7 radnych. przeciw. 5 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Pr^ewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|' że uchwała została podjęta

Zmian butlżetu nl 2007

Prlewodnicxący Rotly Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie
projektu uchwały w sprawie zmian budżefu gminy na 2007 rok'

Pąewolniczący Raly Miejskiej udzielił głosu p. Burmistrz'

Buftnisłtz udzię)iłą odpowiedzi na zgłoszoną interpelację przez Przewodniczącego
samoządu Mieszkanców p. Jana Rzyskiego w sprawie zabezpieczenia barakowozu dla
KP Tmper Chichy. Janowiec. informując, że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady
wspólnie z Prezesem PZw uzgodniono osla(eczny termin zwrotu barakowozu na dzień
30 sięĘnia 2007 roku na Eęcz Koła Polskiego Związku Wędkarskiego w Małomicach'
Natomiast Prezes PZw nie dotrzymał terminu i wcześniej. go zabrał. Jednakże gnina
aalazła sponsora' który umieścił na boisku w Janowcu nowy barakowóz, który będzie
uzrkowany do czasu zakońc7enia budowy szatni'
Ponadto Burmistrz podniosła temat możliwości zakończenia budowy szatni spońowej
d]a mieszkańców wsi Chichy i Janou,iec ze środków. które były planowale na wyprarę
dodatków mieszkaniow1'ch, a z przeprowadzonej analizy wynika, że możliwe są duże
oszczędności na wypłacie tych świadczeń. Burmistrz powiedziała, 'j!e w zwiq/}u z
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powyższym w uchwale budżetowej zostanie zaproponowana zrniana planu wydatków
na 2007rok.

Skatbnik przedstawiła projekt uchwały w splawic zmian budżefu gminy na 2007 rok
informując' że w budżecie gminy na 2007 rok dokonuje się zmian w planie dochodóB'i
wydatków:
Zgodnię z zarządzeniem wojewody Lubuskiego Nr 195 z dnia 8 sierpnia 2007 roku
otrzymano dotację celową (pierwszą transzę) przeznaczoną na dofinansowanie zakupu
podręczników dla dzieci rozpocz1oających .oczne przygotowanie przedszkolne lub
naukę w klasach I.1II szkoły podstawowej i ogólnokształcącej szkoły muzycznej
I stopnia olaz dofinansowanie zakupu .jednolitego stroju dla uczniów szkół
podstawowych i gimnazjum' zgodnie z Rządowym programem pomocy ucznrom
w 2007 roku' (Rozdz' 854l5. kwota 20'534 zł)
W związku ze zwiększonymi wpłyr,vami środków finansowych za wydanie zezwoleń na
sprzedaż napojów alkoholow),ch' spowodowanymi przekoczeniem przez niektórych
sprzedających podstarvorrrych progów dotyczących wartości sprzedazy za rok ubiegły,
zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę 5.088 zł. środki finansowc proponuje
się pŹeznacfyć:
. kwotę 2.860 zł na wynagrodzenia dla biegłych psychologa i psychiatry w zwiąfku ze
zwiększoną ilością opracowywanych opinii biegłych d|a osób wobec kórych składane
sąwnioski o fastosowanie leczenia odrtTkowego.
- kwotę 2.228 z) na rea|izac1e Gminnego Programu Profilakryki i Rozwiązywania
PIob|emów Alkoho|ort1'ch na 2007 rok( w załączeniu do protokołu)'

Pą,evodniczący Rn.lJ Miejskiej poprosił o zgłaszanie ur'r,ag i p}'tan do
pĄektu uchwały w sprawie zmian budżefu gminy na 2007 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały'

Głosowanie: za _ l2 radnych, przeciw. 0 radnych. wstrzymało się - 0 radnych

Przevodniczący Rady Miejskiej ośw|ad'czył, że uchwała została podjęta

Do ptk.8

Interpelaci e i zapvtania mieszkańcó||,.

Przewodniuący Rady Miejskiej poptosil. o zgłaszanie interpelacji i zap).tali
stwierdzając'

Prze|qodniczący Samorzqdl Mieszkońcó|p Jal R4lski zwrócił uwagę. że skoro
podjęto uchwałę w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami
stanowiącymi własność Gminy Małomice, należy w budżecie na 2008 rok
zaDlanować środki na remont dachu.

Radny Krzysztor Kołton popfosił Kierownika Miejskiego Zakładl, aby
Ę.tfumaczył. d|aczego osoba ubiegająca się o kupno loka|u nie będzie mogła go
kuoić-

l 3



Kietownik MĘskiego Zakładu Gospodańi Komunalnej poinformował, że lokal
ten położony jest na trzech działkach, a osoba ubiegająca się o kupno, a zgodnie z
podjętąuchwała będzie mogła wykupić Ęlko część dzierżav/ioną ponieważ spełnia
warunek 3 letniego tytułu prawnego. w pozostałych częściach nie spełnia.

Bumislrz poinformowała, że osoba ta posiada umowę uŹyczenia tylko na salę
małą wTaz z zap|eczetn, natomiast pomięszczenia stanowiące integralną część
lokalu sąw dyspozycji osoby fizycznej od miesiąca sieĘnia 2007loku'

Radha Alino Be eb)k zgłosiła wniosek o przeprowadzenie reaswnpcji głosowanla
projektu uchwały w spmwie zasad gospodarowalia nieruchomościami
stanowiącymi własność Gminy Małomice z powodu nie zozumienia
przedstawionego wniosku, a w konsekwencji braku moŹliwości głosowania w
oparciu o prawidłowe plzesłanki.

Pr7ewodniczący Rody Miejskiej poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowanie: za - 11 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się _ l radny

Pr2ewodniczqcy Rotly Miejskiej oświadczył, że wniosek został przyjęty.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plojekt uchwĄ
w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność
Gminy Małomice w proponowanej pierwotnie treści .

Głosowanie: za _ 1l radnych, pĘeciw. 0 ladnych, wsfuzymało się - l radny

Pąewo.Iniczący Rądy Miejskiej oświadczył, żę uchwała została podjęta'

Do ptk.g

Wnioski,

Ptzewodniczący Rąd! Miejskiej poprosił o zgłaszanie wniosków i p}.tan.

Radha slefdnią Malychd

Ponowiła wniosek dot. odnowięnia przejść dla pieszych na terenie miasta
Małomice.

Przewod,,icząc! Rody Miejskiej Jacek Polak

Wnioskował o ustawienie na placu,. ZCMB'. tablicy ',zakazu wysypyrłania
śmieci'''

SołĘs Ewa Ciućmańska

Wnioskowała o zasięgnięcie informacji w sprawie rozpatEęnia wniosku o uruchomienie we
wsiach Lubięchów- Sliwnik stałego dostępu do intemetu dla mieszkańców.
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Do ptk,l0

Odpowiedzi na interpelacie.

Przewodniczący Rad)| Miejskiej poprosi| Burmistrz o udzielenie odpo*'iedzi na
zgłoszone inter!elacje.

Burmistrz udzielila odpowiedzi na wnioski z-glowone prtez.

Przewodtticzącego Rdłly Miejs kiej Jącką Polaka

2.

1. w sprawie podjęcia działania w
dzieriawionym przez Polski
udowodnięnia przez Koło PZW.
sprawa nie będzie rozstŹygnięta.
W najbliższym czasie melioranci

celu wyjaśnienia przyczyny śniecia ryb w zalewie
Związek wędkalski informując. że do czasu
iż śnięcie ryb spowodowane było z winy gminy.

oczyszcfą droźność rowu przy zalewic z zarośli.

W sprawie zagospodarolvania pomięszczęń po .'betoniami'' i kto obecnie 1e
uż},tkuje i za j aką kwotę, infonnując. Źe gmina jęst pełnoprawnym właścicielem
od piątku. w momęcie kiedy została nieruchomość wpisana do księgi wieczystej. Do
momentu, kiedy gmina nic była właścicielem Komornik zozwolił d]a
7'ahe7'pi.ec7'enia obiektu. na uż)'tkowanie hali .'ASKo VoGEL NooT.'. Firma w
dowód wdzięczności przekazała Gminie darowiznę w wysokości 5.0002ł. na
olganizację imprezy nad Za|ewem. Po uzyskaniu nieluchomości na własność w^,v'
uwarunkowali prartrrych Gmina może Podpisać umowę dzierżawy do chwili
rozstrzygnięcia przetargu nieograniczonego. w tej sprawie jęst umówione spotkanlę
z prezesem firmy. obecnie zlecono \łykonanie podziału gruntu ( wniosek Radnego
Jacka Grzelaka) w celu udostępnienie dojazdu dla Elektrowni Dychów. Zlecono
wycenę tej nieruchomości'
Zbycie nieruchomości planuje się na miesiąc grudzień 2007r'

W sprawie otwarcia ul. Konopnickiej poinformowała' że odbędzie się wspólne
otwarcie ul. Konopnickiej i u|. Leśnej.

S ołtys a He n ry k a Dl ugosza

4. w sprawie zorganizowania spotkania p' Bulmistlz z sohysami w sprawie budżetu
na 2008 rok poinformowała, że spotkanie takie zostanie zorganizowanę'

Sołlys Ewy Ciućmańs kiej

5. W sprawie prac związanych z budową komiŃów na salach wiejskich
poinformowała. że została wyliczona kubafura grzewcza świetlic w Lubiechovrie'
Żelisłarviu' Chichach w}.stosowano ofeńę f faPytaniem do firm o możliwości
ogrzania pomieszczeń'

Burmishz oświadczyła' że odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski udzieli w
terminie na piśmie'
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Do pkt 12

Informaci e i oświadczenia.

Przewodniczący Rady Miejskiej radny htcek Polak poprosił o zgłaszanie
informacj i.

Pzewodniczący Rady MĘskiej poinformował, ize zgodnie z Zuządzeniem Bwmistrza
Małomic Nr 42107 z dnia 27 sierpnia 2007 roku naleiy w nieprzekaczaln}m terminie
do dnia 10 paździemika 2007 roku dostarczyć opracowane materiały p|anistyczne wraz
z opiniami i wnioskami' Wnioski można składać indywidualnie lub w Klubach
Radnych.
Przedstawił pismo Insq{utlt Rozwoju Regiona|nego zę szczecina infomujące o
konferencji na temat budżetu zadaniowego, zaproponował' aby udział wzięła p.
Skarbnik. Radny Jacek Grzelak Przewodniczącego Komisji Budżetu' Gospodarki i
Ś . , ru '  c .^l . . . . - .h

Radny Henryk Bałuczyński ponowił wniosek' który zgłasza|i wspólnie z Radnym
Romanem Marciniakiem dot' wycięcia suchych gałęzi. które stwarzają zagroŹenie przy
przystanlach autobusowych.

Prlewo d n icxący Ra.Iy Miek kiej pżędstawił skład Komisji sprawdzającej
prawidłowość protokołu w III kwartale 2007roku :

L RadnyKcysztofPawelec
2. Radny Michał Przysięzny
3. Radny Krzysztof Sakuta

Do pkt 12

Zakończenie

Pr7ewodniczący Rady MĘskĘ oświadczyl, że porzĄdek obrad został
wyczeĘany i zamknął sesję Rady'

Sesja zakończyła się o godzinie l605
Na tym protokół zakończono i podpisano'
Protokół zawiera 17 ponumęrowanych stron.

Protokol
Kryst
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P odpj!:1śp!:i!i!:

Radny Krzysztof Pa\łęlęc
Radny Michał PrzysięŹny
Radny KrzyszlofSakuta

Uwagi Komisji:
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